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Het Raadsjournaal is een tweewekelijks informatiebulletin van de gemeente Buren. Het is bestemd voor burger- en raadsleden. 
Het Raadsjournaal geeft onder andere inhoud aan de actieve informatieplicht van het college van B&W.
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Veranderagenda
De gemeenteraad spreekt nadrukkelijk de wens uit dat 
de gemeente Buren een zelfstandige gemeente blijft. 
Daar hoort een eigentijdse manier van besturen bij.

Sterk bestuur
De term ‘sterk bestuur’ is de afgelopen jaren vaak 
voorbij gekomen. Sterk bestuur heeft alles te maken 
met bestuurskracht, maar ook met dichter bij de 
inwoner willen komen, minder in het gemeentehuis 
willen zijn en daarmee meer tijd te creëren voor de 
volksvertegenwoordigende rol van de gemeenteraad. 
De afgelopen periode hebben raadsleden, collegele-
den en vertegenwoordigers van de organisatie daar 
samen over gesproken. 

Onderwerpen
De onderwerpen die worden opgepakt zijn: de 
samenwerking tussen raad, college en organisatie, 
participatie, (regionale) samenwerking en bestuurlijke 
planning. Deze onderwerpen komen, samen met de 
veranderagenda van de raad, de komende tijd veelvul-
dig aan bod. 

Op 9 mei vond een gesprek plaats tussen raad, 
college en organisatie over de vergaderstructuur. Hier 
volgt een korte opsomming van de uitkomsten van 
dat overleg.

•	 Er	wordt	een	onderscheid	gemaakt	in	een	korte	
termijnplanning (zes maanden) en een strategische 
planning (lange termijn voor strategische opgaven). 
De planningen wordt vastgesteld door het fractie-
voorzittersoverleg. De fractievoorzitters hebben 
een nadrukkelijke rol bij het vaststellen en bewaken 
van de strategische planning. De uitvoering van de 
korte termijnplanning is aan de agendacommissie. 
De agendacommissie heeft zicht op de uitvoering 
van de planning en vervult een signaal- en evaluatie-
functie. 

•	 De	stukken	(raadsvoorstellen)	moeten	eerder	
beschikbaar komen voor de agendacommissie. In 
een raadsvoorstel moet in ieder geval duidelijk 
naar voren komen wat de invloed is/kan zijn van 

de gemeenteraad. De raad neemt initiatief om het 
format voor het raadsvoorstel te herijken. 

•	 Er	komen	‘vaste’	voorzitters	voor	voorbesprekin-
gen	en	informatiebijeenkomsten.	Er	wordt	geen	
gebruik meer gemaakt van een voorzitterspool.

•	 De	samenstelling	van	de	agendacommissie	wijzigt.	
De agendacommissie bestaat na de voorgenomen 
wijziging uit twee ‘vaste’ voorzitters, twee fractie-
voorzitters, de vicevoorzitter van de raad (tevens 
voorzitter van de agendacommissie) en de burge-
meester. De commissie wordt ondersteund door 
de	griffier.	De	gemeentesecretaris	is	op	afroep	
beschikbaar. 

•	 De	voorbespreking	wordt	opgesplitst	in	twee	ron-
den. In de eerste ronde kunnen informatievragen 
worden gesteld; er wordt geen onderscheid meer 
gemaakt in technische vragen en politieke vragen. 
De tweede ronde is bedoeld voor oordeelsvor-
ming	en	meningsvorming.	Er	wordt	een	beperkt	
aantal raadsvoorstellen doorgeleid naar de voorbe-
spreking. De voorbespreking start na het zomer-
reces om 19.00 uur. De informatiebijeenkomsten 
voorafgaande aan de voorbespreking vervallen. 

•	 Er	wordt	een	onderscheid	gemaakt	in	informa-
tiebijeenkomsten en themabijeenkomsten. Bij een 
informatiebijeenkomst staat informatieoverdracht 
centraal. Bij een themabijeenkomst gaat het veel 
meer om discussiëren, opinies en voorlopige 
standpunten uitwisselen. Voor zowel een informa-
tiebijeenkomst als een themabijeenkomst geldt dat 
alle werkvormen mogelijk zijn. De werkvorm moet 
passen bij het doel van de bijeenkomst. 

•	 Het	vragenkwartier	maakt	straks	formeel	deel	uit	
van de raadsvergadering. De raad wil meer ruimte 
creëren om een debat te kunnen voeren. Hieraan 
hoeft niet altijd een raadsvoorstel ten grondslag te 
liggen.   

Een	aantal	van	de	hiervoor	genoemde	maatregelen	
wordt verwerkt in een wijziging van de vergaderregle-
menten. De raad besluit over deze wijziging op 9 juli. 
Het volgende onderwerp dat via de veranderagenda 
wordt opgepakt is (inwoner)participatie.
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Sportformateur lokaal sportakkoord

De gemeente Buren tekende op 3 april, 
samen met een drietal sportverenigingen, 
de intentieverklaring ‘Sportformateur’. Op 
basis van de intentieverklaring ontvangt de 

gemeente € 15.000,- voor de inzet van een 
sportformateur. De sportformateur gaat 
aan de slag met het opstellen van een lokaal 
sportakkoord.

Het lokaal sportakkoord
Het doel van het lokaal sportakkoord is 
om	de	organisatie	en	fi	nanciën	van	de	sport	
toekomstbestendig te maken, en ervoor te 
zorgen dat iedereen in een veilige, gezon-
de omgeving met plezier kan sporten en 
bewegen. Zoveel mogelijk sportverenigingen 
en maatschappelijke organisaties uit onze 
gemeente worden betrokken bij het opstel-
len van het lokaal sportakkoord. 

Sportformateur Tjienta van Pelt 
Onze aanvraag voor het aanstellen van een 

sportformateur is gehonoreerd door het 
Rijk. Inmiddels heeft de werving plaatsgevon-
den en is Tjienta van Pelt aangesteld. Zij is 
de directeur van de Gelderse Sportfederatie 
en heeft veel ervaring met projecten op het 
gebied van sport. Inmiddels is zij begonnen 
met gesprekken met de ondertekenaars van 
de intentieverklaring. Midden juli vindt een 
eerste bijeenkomst plaats voor alle sport-
verenigingen. 

Sportcafé
In de Week van de Sport (20 t/m 29 sep-
tember) organiseren wij een breed sportca-
fé, waarvoor ook raadsleden en maatschap-
pelijke	organisaties	worden	uitgenodigd.	Eind	
2019 verwachten wij het lokaal sportak-
koord gereed te hebben.

Bestemmingsplan ‘De Kersentuin’

De raad stelde tijdens de raadsvergadering 
op 5 maart het bestemmingsplan ‘Maurik, 
Kersentuin’ vast. Dit was een belangrijke 
stap die nodig was om de bouw van 25 
woningen ter plaatse van het voormalig 
zorgcentrum	mogelijk	te	maken.	Er	is	geen	
beroep aangetekend tegen het bestem-
mingsplan, dat daarom nu onherroepelijk is 
geworden. 

Voortgang werkzaamheden
Voorafgaand aan de bouw van de woningen 
moest eerst het oude zorgcomplex gesloopt 
worden. SWB heeft Harteman Weg- en 
Waterbouw B.V. opdracht gegeven om de 

sloopwerkzaamheden uit te voeren. Zij zijn 
hier begin april mee gestart en de sloop ver-
loopt	voorspoedig.	Er	wordt	verwacht	dat	
de sloop in de tweede helft van juni wordt 
afgerond. Harteman zal, ook in opdracht 
van SWB, in juni beginnen met het bouw-
rijp maken van het gebied. De bouw van de 
woningen is gepland in de periode oktober 
2019 – maart 2020.

Een nieuwe start
Volgende week donderdag 13 juni tus-
sen 10.30 en 12.00 vindt er een feestelijk 
moment plaats op het bouwterrein van ‘De 
Kersentuin’. SWB wil samen met de raad en 

de direct betrokkenen stil staan bij de sloop 
van het gebouw, die tegelijkertijd de start zal 
zijn van een nieuw begin voor de wijk.

‘Bijlage: Uitnodiging De Kersentuin’
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Verbreding kindpakket succesvol
Sinds 2017 ondersteunt de gemeente Buren 
kinderen in armoede met een kindpakket. 
Dit	pakket	wordt	gefi	nancierd	met	de	
Kleinsmagelden, die het Rijk beschikbaar 
stelt. In 2018 maakten meer dan 100 jeugdi-
gen hier gebruik van.

Kinderen in armoede
Kinderen in armoede kunnen vaak geen 
lid worden van een club of vereniging, of 
hebben	geen	goede	fi	ets	of	computer	als	
ze naar de middelbare school gaan. In het 
Raadsjournaal van 27 maart jl. informeer-
den wij de raad over de verbreding van het 
kindpakket. De verbreding zorgt ervoor 
dat kinderen ook op zwemles kunnen en 
kleding- en verjaardagspakketten kunnen 
ontvangen.

Zwemlessen slaan aan, budget op 
Voor de zwemlessen is een bedrag van 
€ 10.000,- beschikbaar gesteld. Vanwege het 
grote succes is dit budget nu al op. Vijftien 
kinderen maken nu gebruik van de zwem-

lessen om het Nationaal Zwemdiploma A 
te behalen. Om meer kinderen te kunnen 
helpen, zetten we een extra budget van € 
4.000,- in om aan de vraag van de komende 
maanden te kunnen voldoen. Zes extra kin-
deren kunnen dan aangemeld worden voor 
zwemlessen.

Joris Maier, coördinator van het kindpakket, 
ontvangt veel positieve reacties van (groot)
ouders. Onlangs kreeg hij het volgende 
bericht van een ouder: “U weet niet hoe blij 
u twee ouders maakt! Het is voor een ieder 
ander simpel karateles en zwemles, maar 
voor ons betekent dit zoveel. Ontzettend 
bedankt. Ik heb de tranen in mijn ogen staan. 
Zoveel	tegenslagen	continu.	Eindelijk	nu	
eens goed nieuws!”

Verontreiniging door honden en maaien 
van bermen in de APV

Op 14 mei was er een openbare informatie-
bijeenkomst over de Algemene Plaatselijke 

Verordening. De bijeenkomst was ter voor-
bereiding op het vaststellen van een nieuwe 
APV op 25 juni door de raad.

Verontreiniging door honden
Tijdens de bijeenkomst kwam het verschil 
tussen de APV van Buren en het model van 
de VNG wat betreft ‘verontreiniging door 
honden’ aan de orde. Dit staat in artikel 
2:58. Het college past dit in het raadsvoor-
stel aan, waardoor de redactie gelijk is aan 
die van het model van de VNG. Het oude 
lid 4 behouden we wel (verplichting om 
opruimzakjes bij zich te hebben); dat wordt 
lid 3. 

Maaien van bermen
Een	ander	onderwerp	is	het	verplichten	van	

maaien van bermen. Lang geleden stond dit 
ook wel bekend als de ‘distelverordening’. 
Het college neemt dit niet op het in raads-
voorstel, omdat er ook argumenten zijn om 
juist niet te maaien, zoals de biodiversiteit.

Beleid ‘Begraafplaatsen 2019-2029’ 
is verplaatst
Het beleid ‘Begraafplaatsen 2019-2029’ 
stond geagendeerd voor de raad van 25 juni. 
De ambtelijke organisatie heeft echter meer 
tijd	nodig	om	de	fi	nanciële	consequenties	

van dit beleid zorgvuldig in beeld te brengen. 
Deze	consequenties	zullen	worden	inge-
bracht bij de Kadernota 2019-2020 en in 
de Meerjarenplanning. Het uitgangspunt is 

om de behandeling van de beleidsnota in de 
raadsvergadering van 17 december 2019 te 
agenderen.


